

## Sohar International Bank announces preliminary unaudited financial results for the three month period ended 31 March 2023

In compliance with the Capital Market Authority's administrative decision No.5/2007 dated 27 June 2007, Sohar International Bank SAOG announces its preliminary consolidated (including Islamic Window) unaudited financial results for the three month period ended 31 March 2023. These results are subject to approval by the Board of Directors.

### Key highlights of preliminary unaudited financial results:

- Profit for the period increased 55.9%.
- Total operating income increased 18.4% driven by increases in both net interest income and other operating income.
- Total operating expenses increased 11.1% reflecting the bank's continued investment in people, technology and costs associated with the bank's strategic initiatives.
- Net operating income before impairment provisions increased 24.2% resulting in a total operating expenses / total operating income ratio of 41.5% compared to 44.2% for the same period last year.
- Loans, advances and Islamic financing (net) increased 14.9% with customer deposits increasing 15.1%.
- Increase in shareholders' equity of 43.8% reflects the highly successful RO 160 million rights issue completed in September 2022.

<i>RO millions , as at period ended</i>	<i>31-Mar-2023</i>	<i>31-Mar-2022</i>	<i>% Growth</i>
Total assets	4,632.0	4,196.1	10.4%
Loans, advances and Islamic financings (net)	3,068.7	2,670.7	14.9%
Customer deposits	2,775.1	2,410.2	15.1%
Total shareholders' equity	554.5	385.5	43.8%
<i>RO millions , for the period ended</i>	<i>31-Mar-2023</i>	<i>31-Mar-2022</i>	<i>% Growth</i>
Total operating income	35.95	30.36	18.4%
Total operating expenses	14.92	13.43	11.1%
<b>Net operating income before impairment provisions</b>	<b>21.03</b>	<b>16.93</b>	<b>24.2%</b>
Profit before tax	15.61	10.10	54.6%
<b>Profit for the period</b>	<b>13.28</b>	<b>8.52</b>	<b>55.9%</b>



**Ahmed Al Musalmi**  
Chief Executive Officer



**بنك صحار الدولي يعلن عن النتائج المالية الأولية الغير مدققة**

**للأشهر الثلاثة المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٣ م**

تنفيذا للقرار الإداري للهيئة العامة لسوق المال رقم ٢٠٠٧/٥ بتاريخ ٢٧ يونيو ٢٠٠٧، يعلن بنك صحار الدولي ش.م.ع. نتائجها المالية الأولية الموحدة الغير مدققة (بما في ذلك النافذة الإسلامية) للأشهر الثلاثة المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٣ م. تخضع هذه النتائج المالية لموافقة مجلس الإدارة.

**أبرز الإنجازات في النتائج المالية الأولية الغير مدققة:**

- ارتفاع الربح للفترة بنسبة ٥٥,٩٪.
- ارتفاع إجمالي إيرادات التشغيل بنسبة ١٨,٤٪ مدفوعاً بشكل رئيسي بالزيادة في كل من صافي إيرادات الفوائد والإيرادات التشغيلية الأخرى.
- ارتفاع إجمالي مصروفات التشغيل بنسبة ١١,١٪، والذي يعكس الاستثمار المستمر للبنك في الأفراد والتكنولوجيا والتكاليف المرتبطة بمبادرات البنك الاستراتيجية.
- ارتفاع صافي إيرادات التشغيل قبل مخصصات انخفاض القيمة بنسبة ٢٤,٢٪، مما أدى إلى تسجيل نسبة إجمالي المصاريف التشغيلية إلى إجمالي إيرادات التشغيل بـ ٤١,٥٪ مقارنة بـ ٤٤,٢٪ لنفس الفترة من العام السابق.
- ارتفاع القروض والسلف والتمويل الإسلامي (بالصافي) بنسبة ١٤,٩٪ مع زيادة ودائع العملاء بنسبة ١٥,١٪.
- ارتفاع إجمالي حقوق المساهمين بنسبة ٤٣,٨٪، والذي يعكس النجاح الكبير الذي حققه اصدار حقوق الأفضلية البالغ ١٦٠ مليون ريال عماني والذي تم انجازه في سبتمبر ٢٠٢٢.

معدل النمو %	٣١ مارس ٢٠٢٢	٣١ مارس ٢٠٢٣	(الريال العماني / بالمليون) كما في الفترة المنتهية
	٤,١٩٦.١	٤,٦٣٢.٠	إجمالي الأصول
٪١٠,٤	٢,٦٧٠.٧	٣,٠٦٨.٧	قروض وسلف والتمويل الإسلامي (بالصافي)
٪١٤,٩	٢,٤١٠.٢	٢,٧٧٥.١	ودائع العملاء
٪١٥,١	٣٨٥.٥	٥٥٤.٥	إجمالي حقوق المساهمين
معدل النمو %	٣١ مارس ٢٠٢٢	٣١ مارس ٢٠٢٣	(الريال العماني / بالمليون) للفترة المنتهية
	٣٠.٣٦	٣٥.٩٥	إجمالي إيرادات التشغيل
٪١٨,٤	١٣.٤٣	١٤.٩٢	إجمالي مصروفات التشغيل
٪١١,١	١٦.٩٣	٢١.٠٣	صافي إيرادات التشغيل قبل مخصصات انخفاض القيمة
٪٢٤,٢	١٠.١٠	١٥.٦١	الربح قبل خصم الضرائب
٪٥٤,٦	٨.٥٢	١٣.٢٨	الربح للفترة
٪٥٥,٩			





**أحمد المسلمي**  
الرئيس التنفيذي